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Socialdemokraterna 

Fråga till Lars Erik Olofsson om återhämtning och 
omställningskraft 

2016 motionerade Lars-Erik Olofsson (KD) om att införa ett pilotprojekt med en 
arbetstidsförkortning till 85% med bibehållen lön. Detta för att förbättra 
återhämtning och rekrytering. 

2018, i valrörelsen, gick Lars-Erik också ut med att om man jobbar treskift så ska 
det ske på 80%, för återhämtningens skull. 

2020 har regionens förhandlingar med facken om arbetstidsavtalen havererat och 
som en konsekvens av detta återgår samtliga anställda som tidigare haft lokala avtal 
till de s.k. allmänna bestämmelserna. För många anställda innebär detta en 
förlängning av sin arbetstid, särskilt de som arbetar mycket nattskift. I media kan 
man följa många medarbetare som känner sig svikna av regionen. 

Min fråga till Regionstyrelsens förste vice ordförande Lars-Erik Olofsson (l<D) är: 

- Hur vill du att regionen nu skall agera för att personalen skall ha möjlighet 
till återhämtning och ha kraft att bidra till regionens omställningsarbete 
framåt? 

- Hur tänker du agera för att genomföra det du lovade i valrörelsen? 
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